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PEMBERITAHUAN PERTANYAAN DEWAN RAKYAT 

MESYUARAT PERTAMA, PENGGAL KEDUA 

PARLIMEN KEEMPAT BELAS 

 

PERTANYAAN  : JAWAB LISAN 

 

DARIPADA :    DATO’ SRI DR. HAJI ISMAIL BIN  

  MOHD SAID 

[ KUALA KRAU ] 

 

TARIKH   : 8 APRIL 2019 (ISNIN) 

 

SOALAN NO. 12 

 

Minta MENTERI PENGANGKUTAN menyatakan tentang kesahihan 

penambahan kamera Sistem Keselamatan Kesedaran Automatik (AWAS) 

di lebuh raya. Jika ada, berapakah jumlah kamera AWAS yang ditambah 

dan kos yang terlibat bagi pelaksanaannya. 
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JAWAPAN     

 

Yang di-Pertua, 

 

1. Untuk makluman Yang Berhormat, sehingga kini, tiada terdapat 

sebarang pertambahan atau pemasangan baharu kamera AwAS. 

Semua unit kamera sedia ada adalah merupakan kamera yang 

telah dipasang di bawah kontrak terdahulu di antara Kerajaan 

terdahulu dan dua (2) syarikat terlibat. Kedua-dua kontrak telah 

luput dalam bulan Ogos dan September 2018 yang lepas. Susulan 

itu, Kerajaan menerusi Jabatan Pengangkutan Jalan (JPJ) telah 

mengambil alih pengurusan dan pengoperasian sistem 

penguatkuasaan AwAS mulai 1 September 2018. 

 

2. Setakat semasa, terdapat empat puluh lima (45) kamera AwAS 

yang beroperasi iaitu 29 kamera had laju dan 16 kamera lampu 

isyarat seperti pecahan mengikut negeri di bawah:- 

 

 Negeri Bil. Kamera 

1. Johor 4 

2. Melaka 4 

3. Selangor 6 

4. Kedah 7 

5. Pulau Pinang 1 

6. Perak 15 

7. N. Sembilan 2 

8. Terengganu 2 

9. Kelantan 2 

10. WP Kuala Lumpur 1 

11. WP Putrajaya 1 

 

Sekian, terima kasih. 

 

 

 

 

 


